

中国核心期刊遴选数据库收录 / 美国化学文摘 (CA) 收录

中国期刊全文数据库全文收录期刊 / 中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊

ISSN 1672-2809

CN 36-1259/R

药品评价

YAOPIN PINGJIA

2021 年 12 月

第 18 卷 第

23 期

DRUG EVALUATION

December, 2021 Volume 18, Number 23

多花黄精炮制方法研究进展

HPLC-DAD 法同时测定五味子中
10 种木脂素成分的含量

首批国家组织药品集中采购和使用工作
在某三甲医院的成效分析

ISSN 1672-2809



9 771672 280212

23>

江西省药品监督管理局 主管

江西省药学会 主办

万方数据

2004 年创刊 半月刊
2021 年第 18 卷第 23 期
2021 年 12 月 8 日出版

主 管 江西省药品监督管理局
主 办 江西省药学会
主 编 赵志刚
副 主 编 陈 孝 崔一民 杜 光 郝希春
胡 欣 贾伟平 菅凌燕 蒋玉凤
李见明 刘 超 刘松青 刘泽源
梅 丹 史录文 苏乐群 孙树森
文爱东 吴久鸿 熊先军 杨婉花
张 峻 张幸国 钟明康
社 长 邓 维
编辑出版 江西省药品评价杂志有限责任公司
地 址 江西省南昌市叠山路511号
原政协大楼12楼
电 话 (0791)86279953
(0791)88158637
网 址 www.yppjqk.com
电子邮箱 yppj2020@163.com
广告代理 北京唐友广告有限公司
北京海思佳诚广告有限公司
印 刷 南昌三联印务有限公司
发行范围 公开发行
国内发行 中国邮政集团公司江西省报刊发行局
国内邮发代号 44-53
国外发行 中国国际图书贸易集团有限公司
国外邮发代号 SM 1852
国际标准连续出版物号 ISSN 1672-2809
国内统一连续出版物号 CN 36-1259/R
国内定价 全年360.00元 每期15.00元

目 次

药事管理

首批国家组织药品集中采购和使用在某三甲医院的成效分析
..... 王欢, 魏玲, 沈冬梅 1409

药物研究

HPLC-DAD 法同时测定五味子中 10 种木脂素成分的含量
..... 王艳红, 丁晓红, 张任男, 等 1412
无尾果中槲皮素-3-O-葡萄糖醛酸苷含量测定研究
..... 葛文辉, 赵敏敏, 高燕平, 等 1417
十三味疏肝胶囊中马兜铃酸 A 的检测方法研究
..... 黄晓燕, 李荣玮, 曾蒲军, 等 1421
壮腰健身丸 UPLC 指纹图谱及化学模式识别 喻何云, 任琦, 丁银平, 等 1424
益血膏中芍药苷含量测定方法的建立 刘慧星 1429
苦竹叶多糖体外抗肿瘤活性研究 潘静, 杨人泽, 钟斌 1432
LC-MS/MS 法测定大活络丸中血竭素的含量 易徐航, 张钰祺, 杨恢检 1435
复方鲜竹沥液微生物限度检查法的建立 张静, 张春华, 周萍, 等 1441

药物与临床

莫沙必利联合雷贝拉唑钠治疗反流性食管炎的疗效和安全性研究
..... 王连亮, 路璐, 张伟立 1444
孟鲁斯特钠抑制半胱氨酸白三烯表达治疗阻塞性睡眠呼吸暂停低通气综合征
远期疗效分析: 前瞻性单中心单臂临床研究 倪俊杰 1447
非布司他治疗痛风伴高尿酸血症的临床疗效及安全性研究
..... 梁淑娟, 余权标 1451
地塞米松联合炔雌醇环丙孕酮片治疗对功能失调性子宫出血患者
凝血功能的影响 汪瑞红 1454
小儿肠胃康颗粒不良反应案例回顾分析 王爱贵, 周丽红, 谢作桦, 等 1457
他克莫司联合吗替麦考酚酯治疗难治性肾病的疗效观察 翟磊磊 1460

综述

多花黄精炮制方法研究进展 吴毅, 高莎, 朱徐东, 等 1463
中药材及中药饮片微生物污染研究 霍晓菲, 刘卫德, 刘绪平, 等 1469

期刊基本参数: CN 36-1259/R*2004*S*16*64*zh+en*P*¥15.00*10000*17*2021-23

Contents in Brief

Responsible Institution

Jiangxi Drug Administration

Sponsor

Jiangxi Pharmaceutical Association

Editor-in-Chief

ZHAO Zhigang

Executive President

DENG Wei

Editing & Publishing

Jiangxi Drug Evaluation Press Co. Ltd.

General Distributor

Domestic: Jiangxi Post Bureau

(Code No. 44-53)

Overseas: China International Book

Trading Corporation, P. O. Box 399,

Beijing, China (Code No. SM 1852)

CSSN ISSN 1672-2809

CN 36-1259/R

Pharmaceutical Administration

Effect Analysis on the First Batch of Pilot Project of National-organized Centralized Drug
Procurement and Application in A Tertiary-grade Class A Hospital

..... WANG Huan, WEI Ling, SHEN Dongmei 1409

Drug Research

Quantitative Determination of Ten Lignans Constituents from *Schisandra chinensis* Baill.

by HPLC-DAD WANG Yanhong, DING Xiaohong, ZHANG Rennan, et al. 1412

Study on the Content Determination of Quercetin-3-O-glucuronide in *Coluria longifolia* Maxim.

..... GE Wenhui, ZHAO Minmin, GAO Yanping, et al. 1417

Determination of Aristolochic Acid A in Shisanwei Shugan Capsules

..... HUANG Xiaoyan, Li Rongwei, ZENG Pujun, et al. 1421

UPLC Fingerprint and Chemical Pattern Recognition of Zhuangyao Jianshen Pills

..... YU Heyun, REN Qi, DING Yinping, et al. 1424

Determination of Paeoniflorin in Yixuegao by HPLC LIU Huixing 1429

Study on the Antiproliferative Effect of Polysaccharide from *Pleioblastus Amarus* Leaves

..... PAN Jing, YANG Renzhe, ZHONG Bin 1432

Contents Determination of Dracorhodin in Dahuoluo Pills by LC-MS/MS

..... YI Xuhang, ZHANG Yuqi, YANG Huijian 1435

Establishment of Microbial Limit Test Method for Fufang Xianzhuli Ye

..... ZHANG Jing, ZHANG Chunhua, ZHOU Ping, et al. 1441

Drugs and Clinic

Study on the Efficacy and Safety of Mosapride Combined with Rabepazole Sodium

in the Treatment of Reflux Esophagitis WANG Lianliang, LU Lu, ZHANG Weili 1444

Long Term Efficacy of Montelukast Sodium in Inhibiting the Expression

of CysLTs for OSAHS: A Prospective Single Center Single Arm Clinical Study NI Junjie 1447

Clinical Efficacy and Safety of Febuxostat in Treatment of Gout with Hyperuricemia

..... LIANG Shujuan, YU Quanbiao 1451

Effect of Dexamethasone Combined with Ethinylestradiol and Cy-proterone Acetate Tablets on

Coagulation Function in Patients with Dysfunctional Uterine Bleeding WANG Ruihong 1454

Retrospective Analysis of Adverse Reactions of Xiaoer Changweikang Granules

..... WANG Aigui, ZHOU Lihong, XIE Zuohua, et al. 1457

Clinical Observation of Tacrolimus Combined with Mycophenolate Mofetil

in the Treatment of Refractory Nephropathy ZHAI Leilei 1460

Review

Advances in Processing Methods of *Polygonatum Cyrtonema* Hua

..... WU Yi, GAO Sha, ZHU Xudong, et al. 1463

Study on Microbial Contamination of Chinese Medicinal Materials

and Chinese Medicine Decoction Pieces HUO Xiaofei, LIU Weide, LIU Xuping, et al. 1469